
 

 

Protokół Nr XXIV/2012 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 października 2012r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
25 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 14 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 21 

innych zaproszonych osób. 

 

Nieobecny – Radny Bogusław Pawłowicz 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady 

Gminy. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Klaudia Kalinowska – inspektor ds. gospodarki komunalnej, rolnictwa i 

ochrony środowiska, 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XXIV 

Sesję Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad 

dzisiejszej sesji został przekazany Radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 



 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w 

okresie międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Prezentacja Federacji Zielonych „GAJA” ze Szczecina dotycząca 

realizacji projektu p.n. „Drogi dla Natury – kampania na rzecz 

zadrzewień”. 

10. Stan zaawansowania realizacji zadań wykonywanych ze Starostwem 

Powiatowym  

w Drawsku Pomorskim w zakresie remontów dróg oraz realizowanych 

przez Gminę z udziałem środków pomocowych. 

11. Ocena przebiegu wykonania budżetu Gminy Wierzchowo w pierwszym 

półroczu 2012r. 

12. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk 

nr 174, 

b. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2012 – 2014 – druk nr 175, 

c. w sprawie wysokości i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Wierzchowo, – 

druk nr 176, 

d. w sprawie przystąpienia Gminy Wierzchowo do realizacji projektu 

„Dziś nauka – jutro sukces” – wyrównywanie szans edukacyjnych 

uczniów w Gminie Wierzchowo realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki – druk nr 177, 

e. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2012 rok – druk 

nr 178, 

f. w sprawie nabycia od Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej położonej 

w Wierzchowie wraz  

z prawem własności budynków – druk nr 179, 

g. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości od Polskich Kolei 

Państwowych Spółka Akcyjna prawa użytkowania wieczystego 



nieruchomości gruntowej położonej w Osieku Drawskim wraz z 

prawem własności budynków – druk nr 180, 

h. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości od Polskich Kolei 

Państwowych Spółka Akcyjna prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej położonej w Osieku Drawskim – druk nr 

181, 
i. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz 

zwolnienia  

z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu – 

druk nr 182, 

j. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2013 rok – druk nr 183, 

k. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2013 rok – 

druk nr 184, 

l. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2013 rok  - druk nr 185. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Komunikaty i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy A.Kaczorkiewicz poinformował, że do biura Rady 

Gminy wpłynął wniosek Wójta Gminy Wierzchowo o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji Rady Gminy Wierzchowo w miesiącu październiku dwóch 

projektów uchwał: 

1) w sprawie udzielenia z budżetu gminy Wierzchowo pomocy finansowej 

Powiatowi Drawskiemu – druk nr 186, 

2) w sprawie nabycia nieruchomości od Polskich Kolei Państwowych Spółka 

Akcyjna prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej 

położonej w Osieku Drawskim wraz z prawem własności budynków – 

druk nr 187. 
i wycofanie z porządku obrad sesji Rady Gminy Wierzchowo w miesiącu 

październiku 2012r. projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2013 rok – druk nr 185. 

 

Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz zapytał, kto z Radnych jest za 

przyjęciem powyższego wniosku. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

wprowadziła zmiany w porządku obrad. 

 

Przewodniczący obrad Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z 

Radnych lub Wójt chciałby jeszcze uzupełnić zaproponowany porządek obrad o 



dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności 

samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować 

zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz, w tym miejscu przywitał 

szczególnie uroczyście członków Zespołu „Sami Swoi” z Żabinka. Wspólnie z 

Wójtem Janem Szewczykiem i Dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 

i Turystyki Martą Łapińską wręczyli kwiaty i złożyli dla członków Zespołu 

podziękowanie: „Za twórczość artystyczną Zespołu „Sami Swoi” budzącą 

powszechne uznanie, za godne reprezentowanie gminy Wierzchowo podczas 

przeglądów, konkursów, festiwali folklorystycznych i za zwycięskie laury, które 

tak cieszą. Za krzewienie polskiej kultury ludowej i rozpowszechnianie 

rodzimych tradycji, za honorowe uświetnianie swoimi występami imprez 

gminnych oraz promocję gminy Wierzchowo”. Wójt powiedział: „jesteście 

chlubą naszej Gminy, reprezentujecie ją”. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół z 

XXIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 18 września 2012 został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed 

rozpoczęciem dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i 

uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 1-5 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów 

w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytał, kto 

jest za przyjęciem protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła protokół z XXIII sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 



Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, 

stanowiące załącznik nr 3 do nin. protokołu radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem o sesji.  

Wójt uzupełnił sprawozdanie o następujące informacje: 

 

 odbył spotkanie z przedstawicielami Spółki Agri Plus, podczas którego 

ustalono, że Spółka Agri Plus wykona i pokryje koszty remontu odcinka 

drogi gminnej w kierunku fermy w Żeńsku, 

 podjął działania w sprawie utrzymania Posterunku Policji w 

Wierzchowie, występując z petycją do Komendanta Policji, marszałków i 

posłów. 

 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

Ad. 5 
 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat 

prac Rady w okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy 

o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 9/2012 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Kazimierz Pajor. 

Protokół Nr 9 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 9/2012 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard 

Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 9/2012 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokółu 



 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

 

Ad. 7 

 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja Radnych. 

 

Na sesji interpelacje i zapytania złożyli: 

 

Radny Józef Janicki zgłosił ustnie trzy interpelacje o treści: 

 

1) Wyciąć drzewo przy pomniku w Świerczynie. 

Klaudia Kalinowska odpowiedziała, że drzewo jest zgłoszone do 

wycięcia. 

2) Uporządkować teren byłej stacji PKP w Świerczynie, usunąć uszkodzony 

blaszany barak. 

3) Usunąć słupy telekomunikacyjne na terenie wsi Świerczyna. 

 

Radny Stefan Żołynia zgłosił ustnie jedną interpelacje i jedno zapytanie: 

 

1) Podjąć działania w sprawie usunięcia z powierzchni wiat przystankowych 

w Żabinku nielegalnych ogłoszeń, plakatów i naklejek, ponieważ w 

obecnej sytuacji wiaty przystankowe służą jako tablice informacyjne. 

 

2) Czy w placówkach oświatowych na terenie Gminy Wierzchowo zdarza 

się taka sytuacja, że nauczyciel uczy dzieci „na kacu”, tzn. z objawami 

przepicia alkoholowego. 

 

Radna Jolanta Augustyniak zgłosiła ustnie jedną interpelację: 

 

1) Przyciąć gałęzie przydrożnych drzew na całym odcinku drogi 

powiatowej od przejazdu kolejowego w Osieku Drawskim do 

skrzyżowania Kalisz pomorski – Złocieniec – Wierzchowo i usunąć 

suche gałęzie. 

 

Radny Marek Banaszek złożył na piśmie jedną interpelację: 

 

1) Zwracam się z prośbą o podkrzesanie gałęzi i wycięcie drzew 

zagrażających bezpieczeństwu ruchu drogowego i życiu ludzi na 



drodze powiatowej nr 1996Z na odcinku: Nowe Laski 14 do drogi 

wojewódzkiej nr 177. 

 

Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska zgłosiła ustnie jedno zapytanie: 

 

1) Czy w Ośrodku Zdrowia w Wierzchowie będą funkcjonowały 

gabinety: ginekologiczny, chirurgiczny i stomatologiczny, jaka jest 

perspektywa ich uruchomienia? 

 

Sołtys wsi Radomyśl Agnieszka Błądek zgłosiła wniosek o ustawienie koszy do 

selektywnej zbiórki odpadów w miejscowości Radomyśl przy posesjach o 

numerach 1, 2 i 3 zamieszkałych m.in. przez Panią Lipińską i Pana Kobelczuka. 

 

Sołtys wsi Żabin Wiesława Żegiestowska zgłosiła wniosek o następującej treści: 

poprawić widoczność na odcinku drogi Żabin – Żeńsko poprzez odkrzaczanie 

pobocza drogi, zwłaszcza przywrócić widoczność na zakrętach tej drogi. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 7 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 11
25

- 11
40

. 

Po przerwie Przewodniczący obrad wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad 

obecnych jest 14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

 

Ad. 8 

 

Brak dyskusji. 

 

Przewodniczący obrad zamknął punkt8 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 9. 

 

 

Ad. 9  

 

Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz poprosił o zabranie głosu 

przedstawicieli Federacji Zielonych GAJA w Szczecinie. 

Agnieszka Kłosowska i Dawid Zyskowski z Federacji Zielonych GAJA w 

Szczecinie przedstawili prezentację audiowizualną na temat Projektu p.n. „Drogi 

dla natury – kampania na rzecz zadrzewień”. Federacja Zielonych GAJA jest 

pozarządową organizacją pożytku publicznego, działającą na rzecz ochrony 

środowiska naturalnego. Projekty dotyczą czynnej ochrony przyrody. Są to 

projekty o złożonym charakterze, których realizacja wymaga współpracy z 

władzami państwowymi różnych szczebli.  



Realizacja nowego projektu „Drogi dla Natury – kampania na rzecz zadrzewień” 

rozpoczęła się z początkiem roku 2012 i dofinansowywana jest przez Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Federacja Zielonych 

GAJA wraz z innymi pięcioma organizacjami (Fundacja EkoRozwoju, Fundacja 

Ekologiczna Zielona Akcja, Fundacja Aires Futuro, Stowarzyszenie Eko-

Inicjatywa, Fundacja Zielone Płuca Polski) będzie prowadzić działania na rzecz 

odtwarzania zadrzewień, zwłaszcza przydrożnych. Działania w ramach tego 

Projektu planowane są do realizacji w okresie od 01.01.2012r. do 31.06.2014r. 

Sadzenie drzew odbywa się we właściwych dla tej czynności sezonach 

wiosennych i jesiennych 2012 i 2013r. W ramach realizacji Projektu i 

podpisanej umowy pomiędzy Federacją Zielonych GAJA i Gminą Wierzchowo, 

FZG zobowiązuje się w szczególności, do: 

- zatrudnienia doradcy ds. zadrzewień odpowiedzialnego za współpracę z Gminą 

w ramach realizacji zadań Projektu, 

- przygotowania i przeprowadzenia dwudniowego szkolenia dla 20 osób 

odpowiedzialnych za zadrzewienia na terenie gminy, 

- stworzenia programu zachowania zdrzewień dla gminy, 

- przygotowania i przeprowadzenia wyboru wykonawców na posadzenie 100 

drzew w miejscu wskazanym w Programie. 

Drzewa wraz z zabezpieczeniami posadzone w ramach Projektu przechodzą na 

własność Gminy w momencie dokonania odbioru sadzenia. Gmina zobowiązuje 

się do utrzymywania i pielęgnowania posadzonych zadrzewień przez okres 

przynajmniej 5 lat, np. kształtowanie koron ze względu na utrzymanie skrajni 

drogi, przestrzegania zaleceń ochronnych opracowanych dla stanowisk objętych 

Projektem, udostępnienia odcinka drogi będącego w zarządzie Gminy, w celu 

realizacji przewidzianego w ramach projektu sadzenia 100 drzew gatunków 

rodzimych w pasie drogowym.  

Gmina zobowiązuje się do posadzenia drzew, w miejsce utraconych. 

 

Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz podsumowując zaprezentowany 

Projekt powiedział, że ze strony Gminy będzie pełna otwartość, by uczestniczyć 

w tym Projekcie i zasadzić 100 drzew, a może nawet jeszcze dołożyć 50 drzew. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 

9 i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

 

Ad. 10 

 

Informację dotyczącą stanu zaawansowania realizacji zadań wykonywanych ze 

Starostwem Powiatowym w Drawsku pomorskim w zakresie remontów dróg i 

chodników oraz realizowanych zadań przez gminę z udziałem środków 

pomocowych odczytała Klaudia Kalinowska – pracownik Urzędu Gminy. 



Pisemna informacja stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz stwierdził, że inwestycje są 

prowadzone w sposób planowany, rzeczowy, funkcjonalny. Dużym projektem w 

roku przyszłym będzie budowa kanalizacji w pozostałej części gminy oraz 

przebudowa drogi powiatowej w Wierzchowie w ramach projektu przebudowy 

drogi powiatowej Wierzchowo – Żabin - Nowe Laki – droga wojewódzka nr 

177 oraz termomodernizacja budynków użyteczności publicznych, tj. szkoły w 

Wierzchowie, szkoły w Świerczynie i Urzędu Gminy. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 10 i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

 

 

Ad.11 

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wierzchowo w pierwszym 

półroczu 2012r. przedstawiła Skarbnik Gminy Urszula Lew i Wójt Jan 

Szewczyk. Informacja pisemna stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz poinformował, że realizacja budżetu 

jest prawidłowa i jest zgodna z przyjętym budżetem, wszystkie Komisje stałe 

Rady Gminy oceniły realizację budżetu Gminy Wierzchowo w pierwszym 

półroczu 2012r. pozytywnie. 

Rada Gminy, przez aklamację oceniła realizację budżetu w pierwszym półroczu 

2012r. p o z y t y w n i e. 

 

Przewodniczący obrad zamknął punkt 11 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 12
27

- 12
37

. 

Po przerwie Przewodniczący obrad wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad 

obecnych jest 14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 12. 

 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod 

głosowanie następujące projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/170/2012 w sprawie 

poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, określenia 



inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – która stanowi 

załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/171/2012 w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2012 - 

2014 – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/172/2012 w sprawie 

wysokości i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Wierzchowo – która 

stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/173/2012 w sprawie 

przystąpienia Gminy Wierzchowo do realizacji projektu „Dziś nauka 

– jutro sukces” – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w 

Gminie Wierzchowo realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki – która stanowi załącznik nr 14 do nin. 

protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/174/2012 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2012 rok – która stanowi 

załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/175/2012 w sprawie 



nabycia od Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w 

Wierzchowie wraz z prawem własności budynków – która stanowi 

załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

7) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/176/2012 w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości od Polskich Kolei 

Państwowych Spółka Akcyjna prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej położonej w Osieku Drawskim wraz z 

prawem własności budynków – która stanowi załącznik nr 17 do nin. 

protokołu. 

 

8) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/177/2012 w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości od Polskich Kolei 

Państwowych Spółka Akcyjna prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej położonej w Osieku Drawskim – która 

stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

9) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/178/2012 w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia 

z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu – 

która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

10) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 

głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/179/2012 w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2013 rok – która stanowi załącznik nr 20 do nin. 

protokołu. 



 

11) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 

głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/180/2012 w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2013 rok – która stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

12) Przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia z budżetu Gminy Wierzchowo pomocy finansowej 

Powiatowi Drawskiemu - Radny Ryszard Borowicz umotywował 

potrzebę budowy chodnika oraz zatoki autobusowej w m. Sośnica, 

poprosił Radę o podjęcie uchwały. 

Innego zdania był Radny Marek Banaszek, który powiedział, że 

większym priorytetem jest zadaszenie sali w Będlinie, gdzie brakuje pięć 

tysięcy złotych, a miejscowość Sośnica w ostatnim czasie i tak dużo 

skorzystała finansowo i inwestycyjnie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 11 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/181/2012 w sprawie 

udzielenia z budżetu Gminy Wierzchowo pomocy finansowej 

Powiatowi Drawskiemu – która stanowi załącznik nr 22 do nin. 

protokołu. 

 

13) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 

głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXIV/182/2012 w 

sprawie nabycia nieruchomości od Polskich Kolei Państwowych 

Spółka Akcyjna prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej położonej w Osieku Drawskim wraz z prawem własności 

budynków – która stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

Przewodniczący obrad zamknął punkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 13. 

 

 

Ad. 13 

 



Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść 

odpowiedzi, które wpłynęły do biura Rady w okresie międzysesyjnym na 

zgłoszone przez radnych interpelacje. 

 

Wójt Jan Szewczyk udzielił odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania: 

- w sprawie interpelacji zgłoszonej przez Radnego Marka Banaszka będzie 

rozmawiał z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim, 

aby usunął gałęzie, które zagrażają pojazdom, 

- w sprawie usunięcia z powierzchni wiat przystankowych w Żabinku 

nielegalnych ogłoszeń, plakatów i naklejek Wójt poinformował, że zlecił 

strażnikowi gminnemu przegląd przystanków i słupów w celu pociągnięcia do 

odpowiedzialności osób, które rozwieszają nielegalnie plakaty na powierzchni 

wiat przystankowych, 

- w sprawie ustawienia koszy na śmieci w Radomyślu, Wójt poprosił by z tym 

zadaniem wstrzymać się do czerwca przyszłego roku w związku z nowelizacją 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

- w sprawie gabinetów w Ośrodku Zdrowia w Wierzchowie Wójt powiedział: 

przystosowaliśmy pomieszczenia na gabinet stomatologiczny i ginekologiczny. 

Pani stomatolog podpisała z Gminą umowę na dzierżawę gabinetu, złożyła 

wniosek o dofinansowanie wyposażenia gabinetu i czeka na rozstrzygnięcie, 

jeśli otrzyma środki – otworzy gabinet. Jeśli chodzi o zatrudnienie ginekologa – 

do tej pory nie doszło do spotkania z dyrektorem szpitala w Drawsku 

Pomorskim, natomiast lekarza chirurga obiecywał zatrudnić lekarz Ryszard 

Skowyra, Wójt porozmawia z Panem Skowyrą w tej sprawie. 

Wójt powiedział, że jest problem z Ośrodkiem Zdrowia w Świerczynie, trzeba 

się zastanowić, co dalej zrobić. 

 

Radny Stefan Żołynia odniósł się do informacji Wójta z prac w okresie 

międzysesyjnym, w której Wójt poinformował, że Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska w Szczecinie wydłużył do 7 grudnia 2012r. termin 

wydania opinii do prowadzonego postępowania administracyjnego w sprawie 

wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 

polegającego na „Wdrożeniu innowacyjnej technologii recyklingu zużytych 

opon samochodowych w cyklu ciągłym na działce nr 854/7 i 854/8, obręb 

Wierzchowo”. Wniosek złożony został przez firmę Dudek&Kostek Sp. z o.o.  

z Warszawy. Radny zapytał, dlaczego Regionalny Dyrektor wydłużył termin? 

Wójt odpowiedział, że Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska ma takie 

prawo w celu zbadania sprawy, uznali, że mogą przedłużyć termin i tak uczynili. 

Przewodniczący obrad powiedział, że na pozostałe interpelacje i zapytania 

zostaną udzielone odpowiedzi pisemne. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 



 

 

Ad. 14 
 

 

Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz odczytał treść pism, które wpłynęły do 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym od Państwa Iwony i Tomasza 

Kubickich oraz Pana Józefa Wieczorka. 

Następnie, na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o 

samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.) 

przedłożył Radzie Gminy informację z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych, złożonych przez Radnych Rady Gminy Wierzchowo oraz 

informację Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych złożonych Wójtowi. 

Informacje stanowią odpowiednio załącznik nr 24 i 25. 

 

Ponadto Przewodniczący obrad poinformował, że do biura Rady Gminy 

wpłynęło pismo Starosty Drawskiego o przedstawienie kandydata do 

Powiatowej Rady Zatrudnienia, jako reprezentanta Gminy Wierzchowo i 

jednocześnie zaproponował Wójta Gminy Jana Szewczyka. 

Wójt Jan Szewczyk wyraził zgodę. 

 

Rada Gminy przez aklamację jednogłośnie wskazała Wójta Gminy Jana 

Szewczyka jako kandydata do Powiatowej Rady Zatrudnienia. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 14 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji pkt 15. 

 

 

Ad. 15 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej 

Kaczorkiewicz o godz. 13
25

 zamknął obrady XXIV sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

        Przewodniczący Rady 

 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

Podpis protokolantów: 

1. K.Kalinowska   ……………….. 



2. D.Łukaszewska ………………..  


